
Referat fra bestyrelsesmøde afholdt på 
Kildebjerg Skovvej 47 den 14. juni 2023 samt 
opfølgende telefonopkald fortaget d. 21. juni 
2023  
 

Referent: Nikolaj Dagnæs  

Deltagere 
- Annemette Jepsen (M1) 

- Laila Johansen (M2) 

- Rasmus Odgaard (M3), driftschef 

- Nicolas Skovmand (M4) 

- Nikolaj Dagnæs (L), kasserer og næstformand 

Agenda 
- Velkommen til de nye medlemmer 

- Fordeling af bestyrelsesposter og konstituering af bestyrelse 

- Fordeling af opgaver 

- Andet 

Fordeling af bestyrelsesposter 
- Annemette melder sig som ”Andre” jævnfør tabel 1.  

- Nicolas melder sig som ”Medlem” med hovedansvar for multibanen jævnfør tabel 1. 

- Rasmus fortsætter som driftschef. 

- Nikolaj fortsætter som kasserer og næstformand. 

Hovedformålet for dette møde er konstituering af bestyrelsen. Pga. for få opmødte til at besætte 

alle bestyrelsesposter, er det aftalt på mødet at Nikolaj efterfølgende ringer til Christian Ingemann 

og Mads Ohlsen for at tilbyde dem de resterende poster. Under telefonsamtalerne får Christian og 

Mads et mundtligt referat af mødet. Efterfølgende tilbyder de at bidrage som henholdsvis: 

- Christian Ingemann melder sig som formand. 

- Mads Ohlsen melder sig som sekretær. 

Bestyrelsen kan nu konstituere sig med Christian Ingemann som formand. Rollefordelingen er 

opsummeret i tabel 1.  



Tabel 1: Rollefordeling 

Rolle Medlem Ansvarsområde 

Formand 
  

H+O1 / 
Christian 
Ingemann 

1)    Overordnet ansvarlig og 
kontaktperson for 
Grundejerforeningen inkl. 
vejlaugsformænd. 

2)    Varetager den eksterne 
kontakt mod kommune og 
Kildebjerg Ry. 

3)    Lave årsberetning. 

Kasserer & 
Næstformand 
  

L / Nikolaj 
Dagnæs 

1)    Økonomisk ansvarlig og 
tegningsberettiget. 

2)    Varetage kontakt til 
Bankforbindelse. 

3)    Føre foreningens regnskab 
og budget til godkendelse 

4)    Opkræve kontingent, betale 
regninger 

5)    Håndtere tilskud til 
arrangementer 

6)    Endvidere kontaktperson for 
PulsPark samarbejdet. 

Sekretær 
  

I-J / Mads 
Ohlsen 

1)    Indkalde til bestyrelsesmøder 
og generalforsamling 

2)    Føre foreningens protokol. 

3)    Referent på 
bestyrelsesmøder og 
Generalforsamling. 

4)    Medansvar for Kildehaven. 



Rolle Medlem Ansvarsområde 

Driftschef 
  

M3 / 
Rasmus 
Odgaard 

1)    Ansvar for 
leverandørkontrakter. 

2)    Løbende dialog med 
Grundejerforeningens 
leverandører, herunder ansvar 
for og opfølgning på kontinuerte 
vedligeholdelsesopgaver. 

Webmaster 
  

I-J / Brian 
Krogh 
Jensen 

1)      Vedligeholdelse og 
opdatering af informationsmedie 

2)      Sikre den gode tone på 
mediet 

3)      Kontakt til de øvrige 
grundejerforeninger 

Medlem 
  

K / Lars 
Møller 
Pedersen 

1)    Ansvar for Kildehaven 
herunder løbende 
dokumentation af stand for 
udstyr ifølge checkliste 

Medlem 
  

M4 / 
Nicolas 
Skovmand 

1)    Løbende vedligehold af 
multibanen (sand og underlaget) 
samt opbevaring af udstyr til 
dette 

2)    Kontaktperson for 
Aktivitetsudvalget 

3)    Diverse opgaver 

Andre 
  

M1 / 
Annemette 
Jepsen 

1)    Medansvar for Kildehaven 

2)    Diverse opgaver 

Vejlaugsformænd Alle 1)    Kontaktperson for 
ejendomsmægler (typisk ifm 
salg) 

 

Fordeling af opgaver 
- De sorte pæle som spærrer for biladgang til de grønne arealer er ved at forfalde. Et 

tidligere forslag går på at udskifte pælene med (vedligeholdesfrie) sten. Annemette vil 

spørge byggeledelsen for det igangværende byggeri ved delområde O2, om de vil supplere 

eventuelt opgravne sten til vores grønne arealer.  



- Nicolas vil sætte sig ind i omfanget af hans nye ansvarsområde med vedligehold af 

multibanen m.m.. Han gør følgende: 

o Undersøge om mulitbanen stadig skal strøs med sand, og om vi har mere sand. 

o Finde en person som vil stå for indkøb af nyt legetøj. 

o Undersøge om volley-bane-nettet skal opbevares indendørs om vinteren.  

- Rasmus følger op på følgende: 

o Kan nogle af stik-vejene holdes saltningsfri om vinteren? 

o Må vi sætte små mål op i Kildehaven (i forhold til sikkerhed) og hvor meget koster 

sådanne mål? 

o Indbefatter vores aftale med kommunen om vedligehold af grønne arealer, at de 

vander træerne i tilfælde af ekstrem tørke? 

o Nogle pærer er sprunget i lygtepælene ved stikvejene. Rasmus finder de ansvarlige 

for vores belysning, og får dem til at ordne det.  

Andet 
Vi aftaler at have et møde i det tidlige forår 2024 for at følge op på status for grundejerforeningen, 

inden de respektive ejerlav holder deres generalforsamlinger. Dvs. at forløbet for foråret 2024 

gerne skulle foregå således: 

1. Tidligt forår: Møde i grundejerforeningens bestyrelse 

2. Generalforsamlinger i ejerlavene 

3. Generalforsamling i grundejerforeningen hvor evt. nyvalgte repræsentanter for ejerlavene 

er med. Ifølge vedtægterne afholdes den inden udgangen af maj.  


